
Jegyzıkönyv 
 
Készült Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testületének 2009. szeptember 15-én 
tartott  képviselı-testületi ülésérıl.  
 
Jelen vannak. Budánné Simonfalvi Katalin – polgármester 
                       Kiss György- alpolgármester 
                       Budán Melinda 
                       Kis – Fonai Zoltánné 
                       Révész Jenı 
 

- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester köszönti a testületi tagokat, megállapítja, 
hogy a testület határozatképes, mivel 6 fıbıl 5 fı jelen van. Ismerteti a napirendi 
pontokat és megkérdezi, hogy van-e más javaslat. Más javaslat nincs a testület az 
alábbi napirendet tárgyalja.  

 
Napirendek:  
 

1. Az önkormányzat, Körjegyzıség, Esély Alapszolgáltatási Központ I. félévi 
költségvetési beszámolójáról 
Elıadó: Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester, Patakiné Kercsó Szilvia-
körjegyzı  

 
2. Rendezési terv, fejlesztési koncepció módosításáról 

Elıadó: Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester 
 

3. Bursa H. Ösztöndíjpályázathoz való csatlakozásról 
Elıadó: Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester  

 
4. Államkincstári ellenırzésrıl tájékoztató 

Elıadó: Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester, Patakiné Kercsó Szilvia-
körjegyzı  

 
5. Egyéb tájékoztatások 

Elıadó: Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester   
 

6. Szociális ügyek –zárt ülésen 
Elıadó: Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester 
 

 
Napirendek tárgyalása:  
 

1. Az önkormányzat, Körjegyzıség, Esély Alapszolgáltatási Központ I. félévi 
költségvetési beszámolójáról 
Elıadó: Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester, Patakiné Kercsó Szilvia-
körjegyzı  

 
- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester elmondja, hogy a félévi beszámolót 

mindenki megkapta, a bevételek és kiadások arányosan teljesültek. Kéri a körjegyzıt, 
hogy elıbb a körjegyzıségi költségvetés teljesítését mutassa be.  
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a) Körjegyzıség beszámolója 
 
- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı köszönti a testületi tagokat. Ismerteti az írásos 

költségvetését a javasolt módosításokat.  
 

- Kiss György- alpolgármester mit jelent a pm. megjegyzés  és a kereset-kiegészítés? 
 

- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı a pm. a tavaly jóváhagyott pénzmaradvány 
szétosztását jelenti. A kereset-kiegészítés az állami támogatás a megszőnt 13. havit 
támogatta az állam max. havi 15.000,-Ft/hó támogatással, ez a bevételi és a kiadási 
oldalt is megnövelte, mivel nem volt tervezve.  

 
- A polgármester javaslatot tesz a beszámoló elfogadására.  

 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
 
95/2009./IX.15./ sz. Kaposkeresztúr Önkormányzat határozat:  
 

Kaposkeresztúr .Önkormányzat Képviselı-testülete A Körjegyzıség 2009. évi I. félévi 
gazdálkodásáról szóló beszámolót 15.284-,e Ft teljesített bevétellel és 13.067 e Ft 
teljesített kiadással  továbbá 30.003 e Ft módosított kiadási és bevételi fıösszeggel -  ezen 
belül:  
Személyi kiadások 17.835 e Ft-ra módosulnak, munkaadói: 5202 e Ft-ra módosulnak, 
Dologi kiadások: 6966 e Ft-ra módosulnak – jóváhagyja.  
 
 
Határidı: azonnal 
Felelıs:  körjegyzı 

 
b) Esély Alapszolgáltatási Központ beszámolója 
 
- A polgármester javaslatot tesz az Esély alapszolgáltatási Központ Taszár 

költségvetésének elfogadására. Elmondja, hogy a gesztor település tájékoztatta a 
polgármestereket arról , hogy kb. 10 millió forint nem tervezett kiadásuk volt ebben az 
évben. Ennek egy része a felmentési ügy, amit a Nagyberki és környéke 
településeknek kellene kifizetni, a másik egy normatíva visszafizetési kötelezettség, 
amely azon településeket terhelné, akiket érint – ez Kaposkeresztúrt nem érinti. 
Javasolja a féléves beszámolót elfogadni.  

 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
 
96/2009./IX.15./ sz. Kaposkeresztúr Önkormányzat határozat:  
 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete az Esély Alapszolgáltatási Központ 2009. 
I. félévi költségvetésének teljesítését 26.126.583 Ft bevétellel és 24.813.000,-Ft kiadással 
elfogadja.  
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Határidı: azonnal 
Felelıs: polgármester 
 

c) Az önkormányzat beszámolója: 
 
- A polgármester megkérdezi, hogy az önkormányzat beszámolójához van-e kérdés?  
 
- Kiss György – alpolgármester : a fejlesztési kiadások kevésbé teljesültek még? A 

Keresztúr nevő településekre 2-helyen terveztük 300 e-ft-ot az elég volt? A rendszeres 
segélyeket továbbra is soknak tartja. Jó, hogy sikerült értékpapírt vásárolni. A 
ravatalozóra tervezett összeg elég lesz?  

 
- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester a fejlesztési kiadásoknál a Mővelıdési Ház 

fıtér pályázat van vissza, ami jelenleg Pesten van, mert az elutasítás meg lett 
fellebbezve. A ravatalozóra még kellett költeni, ezért ide még terveznünk kell. A ktúr 
nevő települések találkozójára elég volt az oda szánt összeg. Javasolja elfogadni a 
beszámolót és ezzel egyidejőleg a rendelet módosítást is.  

 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
 
97/2009./IX.15./ sz. Kaposkeresztúr Önkormányzat határozat:  
 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete az önkormányzat 2009. I. félévi 
gazdálkodásáról szóló beszámolót a mellékletben foglaltak szerint elfogadja.  
 
Határidı. Azonnal 
Felelıs: polgármester 
 

- A polgármester kéri a testületet, hogy a rendelet módosításról szavazzanak! 
 

Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
rendeletet alkotja:   
 
 8/2009./IX.16./ sz. Kaposkeresztúr Önkormányzat rendelete: Az önkormányzat 2009. 
évi költségvetésérıl szóló 2/2009./II.27/ sz. rendelet módosításáról 
/a rendelet a jk. Melléklete/  
 
 

2. Rendezési terv, fejlesztési koncepció módosításáról 
Elıadó: Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester 

 
 

- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester javaslatot tesz a rendezési terv 
módosítására az elıterjesztésben foglaltak szerint, sajnos az utat, csak úgy lehet 
kisajátítani, ha a rendezési tervben ez útként szerepel, ezért is fontos ezt minél elıbb 
elindítani.  Továbbá a régi sportterületként jelzett területet kell átminısíteni MK-0-ra. 
A korábban beadott Vas József kérelmét, hogy építhessen továbbra sem támogatható, 
mivel oda nem lehet  -fizikailag – sem építkezni.  
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- Révész Jenı- nem lehetne esetleg a régi térképi utat megcsináltatni?  
 

- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester már gondolkozott rajta, de sajnos a régi út 
megcsináltatása sokkal többe kerülne, de a nagyobb gond az, hogy a tényleges betonút 
mellett megy a vízvezeték, ezért is kell ezt igazi útként használni és kisajátítani. A 
rendezési tervet Virányi Stúdió készíti el, kb. 400 e Ft lesz. Kéri a testületet, hogy 
szavazzon.  

 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
 
98/2009./IX.15./ sz. Kaposkeresztúr Önkormányzat határozat:  
 
Kaposkeresztúr Község Képviselıtestülete – tulajdonosi és vállalkozói igények alapján – 
kezdeményezi a hatályos településszerkezeti terv és Helyi építési szabályzat – továbbiakban:  
HÉSZ.  -  módosítását az alábbiak szerint: 
 1. A településszerkezeti terv kerüljön módosításra úgy, hogy  
  a)a jelenlegi Kü –S terület nem mőködik sport területként és nem is tudjuk 

kialakítani így szeretnénk Mk-0 –ra módosítani 
             b)  a 210,211,212 hrsz területeken átvezet egy nem kiszabályozott út, amely mentén a 

vízközmő vezetékei találhatók és ezen az úton lehet megközelíteni a vízmővet ezért 
kérjük az út kiszabályozását 

             c) a József A u vége kerüljön ki az út kiszabályozásból tekintve az új út létrehozatalát 
  2. a HÉSZ úgy kerüljön módosításra, hogy az 5§(3),(4) kerüljön ki a szabályzatból 
 
 3. A képviselı-testület megbízza a polgármestert, hogy a Virányi Építész Stúdió Kft.-vel 

Kaposvár kössön szerzıdést a HÉSZ és a szabályzási tervek módosításának 
elkészítésére.  

 
Határidı: azonnal és folyamatos 
Felelıs: polgármester 
 

3. Bursa H. Ösztöndíjpályázathoz való csatlakozásról 
Elıadó: Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester  

 
- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester javaslatot tesz a Bursa H. 

Ösztöndíjpályázathoz az idei évben is csatlakozni és kiírni a pályázatot.  Kéri a 
testületet, hogy szavazzanak.  

 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
 
99/2009./IX.15./ sz. Kaposkeresztúr Önkormányzat határozat:  
 

Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete a 2009/2010-es évben csatlakozik a 
Bursa Hungarica ösztöndíjpályázathoz.  
 
Határidı: 2009.09.30, 
Felelıs: polgármester 
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4. Államkincstári ellenırzésrıl tájékoztató 
Elıadó: Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester, Patakiné Kercsó Szilvia-
körjegyzı  

 
- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester elmondja, hogy a Kincstár ellenırzést 

végzett a szociális segélyek visszaigénylésével kapcsolatban. Várhatóan kb. 450 e Ft 
támogatást visszakap az önkormányzat, mivel tévesen lett az igénylés beadva, egyik 
évben többet a másik évben kevesebb lett visszaigényelve. Javasolja ezt elfogadni.  

 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
 
100/2009./IX.15./ sz. Kaposkeresztúr Önkormányzat határozat:  
 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete a Magyar Államkincstár által az 
önkormányzatnál végzett 2007- 2008. évben igénybevett normatív hozzájárulások és 
támogatások vizsgálatáról készült jegyzıkönyvben foglaltakat jóváhagyja.  
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: polgármester, körjegyzı  
 
 

5. Egyéb tájékoztatások 
Elıadó: Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester   

 
- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester az elmúlt ülés óta történtekrıl az 

alábbiakban tájékoztatja a testületet.  
 

a) Ivóvízkútról 
 
- Sajnos a község ivóvízkútja már nem sokáig bírja. Tárgyalt az üzemeltetıvel 

Somogyvíz Kft- vel, ott megnézték a tavasszal készült terveket, amik jók, az engedély 
még érvényes, most csak pénz kellene, pályázati lehetıségek után kell nézni . Kell új 
vastalanító is és szivattyú is, amellyel kb. 12-13 millió lenne  a költség, amúgy a 
kútfúrása  7 millió Ft-ból megállna. Amennyiben lenne pályázati lehetıség, akár a cég 
is megelılegezné az összeget. A jelenlegi pályázat is kétkörös, de itt is csak a 20 
millió Ft  felett lehet indulni, az önrészt, áfát természetesen az önkormányzatnak kell 
fizetni, ez egy KEOP- pályázat. Azt is lehet, hogy a Somogyvíz adja be a pályázatot 
több önkormányzatra, mert más településnek is van hasonló problémája.   

 
- Tájékoztatja továbbá a testületet, hogy a Somogyvíz a fejlesztési alapba is kéri a pénzt. 

Sajnos Keresztúron nagyon sok a vízdíj több mint 700 Ft, ezért nagyon fontos a 
lakosságot támogatni, pedig lehet, hogy a fejlesztési alapba ez jobb lenne. Amíg nem 
egységes a vízdíj addig sajnos az önkormányzat ezt nem tudja megtenni.  

 
- Révész Jenı: Ha tönkremegy a kút, akkor tartálykocsit hoznak, azt ki fizeti, mi lesz a 

plussz költségekkel? 
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- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester – sajnos nem lehet a pályázatra várni. 

Lesznek természetesen plussz költségek is, errıl még tárgyal a Somogyvízzel.  
 

- Révész Jenı: ha arra kerül a sor meddig tart egy kútfúrás?  
 

- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester – Kb. 3 hét. Mindenképpen a pályázatot is 
be kell adni, és sürgetni kell ezt. Javaslatot tesz arra, hogy a testület bízza meg a 
pályázati lehetıségek keresésével és a Somogyvízzel való további tárgyalásra.  

 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
 
101/2009. /IX.15./ sz. Kaposkeresztúr Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete megbízza a polgármestert, hogy a 
község vízmő kútja ügyében tárgyalást folytasson az üzemeltetıvel és keressen pályázati 
lehetıségeket, errıl a következı ülésen tájékoztassa a testületet.  
 
Határidı: folyamatos 
Felelıs: polgármester 
 
b) Falunapról  

 
- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester elmondja, hogy az elmúlt ülésen beszéltek 

már a falunapról, amit a szüreti felvonulással kellene összekötni. A szüreti felvonulás 
közösen lenne megszervezve Baté és Mosdós községekkel, az ebédet vállalná Ktúr, 
ahol a fellépıkön kívül a lakosság is kapna ebédet, a fızést Kercseliget intézi.  

 
- Kiss György: hány emberre kellene fızni?  

 
- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester kb. 400 fıvel számolnak.  

 
c) Idısek hónapjáról  
 
- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester elmondja, hogy októberben lesz az Idısek 

Hónapja. Erre javasol a nyugdíjasoknak 3000,Ft/fı támogatást megállapítani.  
 
- Kis Fonai Zoltánné – nem javasolja ezt.  

 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete 4 igen 1 nem szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
 
102/2009. /IX.15./ sz. Kaposkeresztúr Önkormányzat Kt. Határozat:  

 
Kaposkeresztúr  Községi Önkormányzat Képviselıtestülete egyszeri  támogatást állapít 
meg a kaposkeresztúri  állandó bejelentett lakcímmel rendelkezı nyugdíjasok részére 
3.000 Ft/fı összegben. 
 
Határidı: 2009.10.30.  
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Felelıs: polgármester 
 

 
d) Településır pályázatról 

 
- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester tájékoztatja a testületet, hogy lehetıség van 

településıröket foglalkoztatni, amelyhez az állam támogatást biztosít, dologi és 
bértámogatást is 80 e Ft egyszeri dologi és bérben a minimálbért támogatja. Javasolja 
a támogatásra az igény benyújtását ezzel is erısíteni a községben a közbiztonságot.  

 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
 
103/2009./IX.15./ sz. Kaposkeresztúr Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Kaposkeresztúr Önkormányzat Képviselı-testülete támogatási kérelmet nyújt be 1 fı 
településır foglalkoztatására az Igazságügyi és Rendészeti Minisztériumhoz. 
 
Határidı: 2009.09.30. 
Felelıs: polgármester 
  

e) Egyéb tájékoztatások 
 

- Budánné Simonfalvi Katalin-polgármester tájékoztatja a képviselıket, hogy a tervezett 
Falunap a szüreti felvonulással lenne egybekötve, amin Baté és Mosdós községek is 
részt vesznek. Az ebédet az önkormányzat vállalja a szereplıknek és a falu 
lakosságának. Kercseligetiek fognak fızni.  

 
- Kiss György-alpolgármester jelzik hogy a 578 hrsz- útnál széles árok készült, ezt a 

tulajdonos kifogásolta, mert ezzel lecsökkent a területének az értéke. Ezt jó lenne az 
építésszel megnézetni.  

 
- Révész Jenı: úgy gondolja, hogy ezzel nem kell foglalkozni, ha valami problémája 

van az ott lakónak azt hivatalosan tegye meg, mert eddig az volt a gondja, hogy nem 
volt árok és a földjére folyt a víz.  Megkérdezi, hogy erdı kivágásnál ki az illetékes 
hatóság. 

 
- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı – a belterületen a jegyzı az illetékes, külterületen 

és erdınél az MGSzh  az illetékes.  
 
A polgármester zárt ülést rendel el a testület így folytatja tovább a munkát.  
 
 

K.m.f. 
 
 
Budánné Simonfalvi Katalin                                                Patakiné Kercsó Szilvia 
Polgármester                                                                         körjegyzı 
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